
Zápis ze zasedání parlamentu
2. 3. 2011 19:05,

Sinkuleho kolej

Zápis provedla: Pavla Slezáková

1 Začátek schůze 19:05

2 Tomáš Zloch deleguje za klub Silicon Hill Radima Rošku.
Počet osob s hlasovacím právem: 15.

Akademický senát stále nemá delegáta.

3 Zrušení předpisu G2005-01
Obsazování delegátských míst je definováno Stanovami SU.

Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT ruší interní předpis G2005-01.“

→OHP: 15; 15:0:0  Schváleno

4 Externí kluby
Externí kluby jsou od doby platnosti nových stanov v SU dvakrát. Je tedy
třeba je jako jako zájmové zrušit a ponechat jako externí. 

Pozastavení schůze parlamentu SU. Probíhá schůze centrály SU.

→Přichází Tomáš Roubal.  Počet osob s hlasovacím právem 16.

Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT s pravomocemi představenstva
zájmového klubu ISC CTU in Prague o.s. ruší tento zájmový klub
ISC CTU in Prague o.s..“

→OHP: 16; 16:0:0  Schváleno

Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT s pravomocemi představenstva
zájmového klubu IAESTE ČVUT Praha ruší tento zájmový klub
IAESTE ČVUT Praha.“

→OHP: 16; 16:0:0  Schváleno

Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT s pravomocemi představenstva
zájmového klubu AVC ruší tento zájmový klub AVC.“

→OHP: 16; 16:0:0  Schváleno

Usnesení:

PAR_20110302-02 1/5



Zápis ze zasedání parlamentu
2. 3. 2011 19:05,

Sinkuleho kolej

„Studentský parlament SU ČVUT s pravomocemi představenstva
zájmového klubu Exxxtreme ruší tento zájmový klub Exxxtreme.“

→OHP: 16; 16:0:0  Schváleno

Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT s pravomocemi představenstva
zájmového klubu SPELEO ruší tento zájmový klub SPELEO.“

→OHP: 16; 16:0:0  Schváleno

5 Schválení zápisu z minulého zasedání
Usnesení:
„Studentský Parlament SU ČVUT schvaluje zápis z minulého
zasedání s označením PAR_20110208-01.“

→OHP: 16; 16:0:0  Schváleno

6 Stanovy Klubu Sinkuleho a Dejvické koleje
Schválení nových stanov klubu Sinkuleho a Dejvické koleje.

Usnesení:
„Studentský Parlament SU ČVUT schvaluje nové stanovy klubu
Sinkuleho a Dejvické koleje.“

→OHP: 16; 16:0:0  Schváleno

7 Kontrolní výbor
Kandidatury do Kontrolního výboru se přesouvají na příští zasedání. 

8 Konference zájmových klubů
Zástupci zájmových klubů se dohodli, že mailová konference bude na
doméně su.cvut.cz.

Zřízením konference zájmových klubů je pověřen Ondřej Břížek. Správci
konference budou Ondřej Břížek a Jaroslav Marek. V konferenci budou
předsedové zájmových klubů a také delegáti zájmových klubů ve
Studentském parlamentu SU

9 Diskuse na téma mailové konference „PARLAMENT“
Návrh centrály SU: předsedové, místopředsedové + delegáti a zástupci
delegátů

Názory delegátů:

→ vyřešil by se pořádek seznamu,

→ zamezení informací a nebo dát seznam lidí, kteří odebírají,
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→ konference zůstane ve stejném režimu jako je teď,

→ informace členům klubů je otázkou delegáta,

→ příjem z jiných mailových adres než kam je posíláno (v případě, že je
přesměrováno na konferenci představenstva),

→ bezpečnosti informací z parlamentu: neotevírat archiv na webu,

→ → alias klubů  udržuje si sám klub

10 Stanovy klubu GALIBI
Stanovy pošlou na příští zasedání, klub Galibi doiteruje a pošle finální verzi.

11 Zveřejnění účtu za SU telefony na telefony.su.cvut.cz
Připomínky:

→ přístup na web jen z rozsahu sítě přidělené ČVUT (147.32 S BÉČKOVOU
MASKOU) nechceme to mít otevřené celému světu.

↔slevy se nesmí zveřejňovat je to uvedeno v rámcové smlouvě SU  Vodafone

→ → zřízení emailové konference pro telefonisty  kdo má tel. pošle email
a brzo telefony bude spravovat Petr Kalich.

Usnesení:

„Studentský parlament schvaluje zveřejňování účtů za služební
telefony na adrese telefony.su.cvut.cz dostupné pouze z IP rozsahu
ČVUT.“

→OHP: 16; 16:0:0  Schváleno

12 Kontrola interních předpisů
Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT ruší interní předpis G1/2004-
disciplinární řízení.“

→OHP: 16; 14:0:2  Schváleno

→Odchází Ondřej Morávek  Počet osob s hlasovacím právem 15.

Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT ruší interní předpis P3/2006
majetkové podíly SU v obchodních společnostech.“

→OHP: 15; 12:0:3  Schváleno

13 Schválení rozpočtu Centrály SU
- ORFIS měl být spuštěn 30. 9. 2010, ale byl podepsán dodatek s posunutím

→termínu spuštění na 28. 02. 2011  čeká se na přihlašovací údaje
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→- Smlouva s ORSE s.r.o. šla ke kontrole právníkovi  ten by to nepodepsal,
smlouva je pro SU nevýhodná.

- nemůže být vypovězena před koncem roku 2011

→Přichází Ondřej Morávek  Počet osob s hlasovacím právem 16.

Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje rozpočet Centrály SU na
první pololetí 2011 tak, jak byl zaslán do emailové konference
parlament.“

→OHP: 16; 16:0:0  Schváleno

14 Zvýšení poplatků sportoviště Pod-O-Lee
Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje v klubu Pod-O-Lee
zvýšení členských poplatků s přístupem do sportoviště z 500 Kč na
600 Kč od 1. 7. 2011.“

→OHP: 16; 16:0:0  Schváleno

15 Ceníky ekonomické činnosti Silicon Hill
Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ceníky ekonomické
činnosti klubu Silicon Hill tak, jak byly zaslány do emailové
konference parlament.“

→OHP: 15; 15:0:1  Schváleno

20:20 - 20:35 Přestávka

16 Reakce na dotazy J. Reciny poslané emailem
→Odchází Ondřej Morávek  Počet osob s hlasovacím právem 15.

Debata o členství Jiřího Dostála v klubu Silicon Hill.

Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT navrhuje Centrále SU
s pravomocemi představenstva SH vyloučit J. Dostála z klubu SH
bez možnosti vstupu do klubu SH po dobu následujících 2 let.“

→OHP: 15; 11:1:3  Schváleno

Pozastavení schůze parlamentu SU. Probíhá schůze centrály SU.

PAR_20110302-02 4/5



Zápis ze zasedání parlamentu
2. 3. 2011 19:05,

Sinkuleho kolej

Řešení pozastavení členství na základě odvolání proti usnesení centrály SU ze
dne 26. 2. 2011.

Usnesení:
„Studentský parlament SU ČVUT na základě odvolání Zbyňka Čecha
proti usnesení Centrály SU s pravomocemi představenstva SH ze
dne 26. 2. 2011 ruší usnesení č. 3.“

→OHP: 15; 12:0:3  Schváleno

Jiřímu Dostálovi zůstává pozastavené členství v klubu Silicon Hill.

17 Různé
Debata ohledně AASH (Autodesk Academia Silicon Hill): 
→ vysvětlení dotazů a fungování

Majáles 2011:

→T. Zloch informuje o konání Majálesu  bude řešeno na PR bowlingu
7.3.2011

18 Konec schůze 22:22

Další parlament bude na Pod-O-Lee, datum a čas bude včas
upřesněn v konferenci parlament.
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